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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Melyik lesz a következő bázisév a szarvasmarhatartók szempontjából?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben keresett fel néhány szarvasmarhatartó, akik arról panaszkodtak, hogy nem tudna k
előre tervezni, mivel nem tudják, hogy melyik lesz a bázisév a szarvasmarháknál, amely
alapján a későbbi kvótákat kiosztják majd . Nem tudták ezt 2006-ban sem, amikor utólagosan
értesültek arról, hogy éppen a 2006-os év volt az az év, amely alapján kiosztották az unió s
kvótákat. A kvóta kiosztása pedig nagyon fontos a szarvasmarha tartók szempontjából, hiszen
ez alapján állítják be az állományukat, ez alapján vásárolnak és adnak el jószágokat .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdésem a következő :

Melyik év lesz a következő bázisév a szarvasmarhatartók szempontjából, és mennyi
idő tartamra fog vonatkozni az akkor kiosztott kvóta ?

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2009 . május 12-én

Erdős Norbert
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